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ممنوعیتفروشدخانیاتدرفروشگاههایزنجیرهای
رئیس دبیرخانه ســتاد کشــوری کنترل دخانیات وزارت بهداشــت با انتقاد از 
تســهیل فرایند صدور مجوز فروش دخانیات و با اشــاره به نامه وزیر بهداشت 
به وزیــر صمت، گفت: در ایــن نامه به دو موضوع کلیــدی ممنوعیت فروش 
محصولات دخانی در فروشــگاه های زنجیره ای و ممنوعیت فروش محصولات 
دخانی الکترونیکی تاکید شد.مهندس بهزاد ولی زاده در گفت وگو با ایسنا، گفت: 
ســال ۱۳۸۷ وزارت بهداشت دســتورالعملی طبق ماده ۷ قانون جامع کنترل 
دخانیات در ســتاد کشوری تصویب و با تایید ریاست جمهوری وقت ابلاغ کرد 
که بر اساس آن تنها سه صنف سوپرمارکت، خواروبار و سقط فروش، اجازه خرده 
فروشی محصولات دخانی را داشتند. در واقع طبق این ماده قانونی، صدور مجوز 
فروش محصولات دخانی از ســوی وزارت صمت، منوط به تایید ستاد کشوری 
کنترل دخانیات اســت و صدور پروانه فروش برای صنوف مجاز تعیین شده در 

ستاد، از سوی وزارت صمت انجام می شود.
وی افــزود: این روند ســال ها اجرایــی بود تا اینکه بحث فــروش دخانیات در 
فروشگاه های زنجیره ای از ســوی وزارت صمت مطرح شد تا این مراکز هم در 
حلقه عرضه قرار گیرند؛ چرا که معتقد هســتند این نوع از فروشگاه ها به دلیل 
وجود صندوق فروش و قانون پذیر بــودن، می توانند اقدام به عرضه محصولات 
دخانی کنند.او با تاکید بر اینکه در خرده فروشــی محصولات دخانی، ســتاد 
کشوری کنترل دخانیات تصمیم می گیرد که چه صنوفی این کار را انجام دهند، 
تصریح کرد: اوایل مردادماه سال جاری با توجه به چالش هایی که در سطح اجرا 
داشــتیم، وزیر بهداشت به عنوان رئیس ستاد کشوری کنترل دخانیات، نامه ای 
را به وزیر صمت ارســال کردند و درخواســت حمایت از قانون و مصوبات ستاد 
کشــوری کنترل دخانیات را مطرح کردند. در ایــن نامه به دو موضوع کلیدی 
ممنوعیــت فروش محصولات دخانی در فروشــگاه های زنجیره ای و ممنوعیت 
فروش محصولات دخانی الکترونیکی تاکید شد.وی افزود: این نامه به نهادهای 
نظارتی کشــور رونوشــت شــد و مکاتباتی هم در حمایت از این نامه از سوی 
ســتاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز، اتاق اصناف ایران و ستاد صنایع دخانی انجام 
شد. حوزه بازرســی دانشگاه های علوم پزشکی سراسر کشور هم با ابلاغ معاون 
بهداشت به عنوان دبیر ستاد کشوری کنترل دخانیات، مکلف به تشکیل تیم های 

مشترک و تشدید اقدامات نظارتی بر اجرای قانون و ضوابط ابلاغی شدند.
ولی زاده با تاکید بر اینکه فروشــگاه های زنجیره ای جــزو صنوف مجاز فروش 
محصولات دخانی نیستند،  تصریح کرد: اگر قرار باشد این مراکز به عنوان صنوف 
مجاز تعیین شوند، حتما این امر باید در ستاد کشوری تایید شود و اجازه فروش 
در این فروشــگاه ها از طریق ستاد صادر شود؛ این درحالی است که ستاد با این 
موضوع مخالف اســت و مــا این موضوع را در مکاتبــات و مصوبات خود اعلام 
کرده ایم.او در توضیح علت مخالفت ســتاد کشــوری کنترل دخانیات با فروش 
محصولات دخانی در فروشگاه های زنجیره ای،  بیان کرد: فروشگاه های زنجیره ای 
نقاطی هســتند که اغلب افراد برای خرید به صورت خانوادگی به آنجا مراجعه 
می کنند و این فروشگاه ها محیطی عاری از دخانیات دارند و ما نمی خواهیم این 
فضا آلوده شود؛ چرا که ممکن است ابعاد تبلیغاتی برای کودکان داشته باشد که 

در نهایت منجر به افزایش شیوع مصرف و دسترسی شود.

برگزاریهمایشملیعصرامیدونمایشگاه
هوشمصنوعیبهمیزبانیدانشگاهآزادکرج

رئیس دانشــگاه آزاد اسلامی  البرز گفت: دانشگاه آزاد اسلامی استان البرز اولین 
دانشــگاهی است که دانشکده هوش مصنوعی را تأسیس کرده و در حال حاضر 
با شش هزار دانشجو در ۲۴ رشته در این حوزه فعالیت دارد.»حسین کلانتری« 
در نشســت خبری با رسانه ها که در دانشگاه آزاد کرج برگزار شد، با بیان اینکه 
رویداد عصر امید و نمایشگاه هوش مصنوعی از ۲۲ مهرماه در دانشگاه آزاد کرج 
برگزار خواهد شــد؛ گفت: این رویداد یکی از مهمترین رویدادهای علمی کشور 

است که میزبانی چهارمین دوره آن به البرز سپرده شده است.
وی با بیان اینکه ســه دوره قبلی در تهران، عســلویه و ســیرجان برگزار شده 
اســت؛ افزود: امروز کمتر کسی است که به اهمیت هوش مصنوعی واقف نباشد 
به همین دلیل این رویداد برای اســتان البرز اهمیــت زیادی دارد.کلانتری در 
ادامه خاطرنشان کرد: دانشــگاه آزاد اسلامی استان البرز اولین دانشگاهی است 
که دانشــکده هوش مصنوعی را تأســیس کرده و در حال حاضر با شش هزار 
دانشجو در ۲۴ رشته در این حوزه فعالیت دارد. امسال دانشکده هوش مصنوعی 
دانشگاه آزاد اسلامی کرج دو رشته کامپیوتر و بازی و هوش مصنوعی را به مقطع 

کارشناسی ارشد اضافه کرده است.
وی افزود: به طور کلی فعالیت های خوبی در زمینه هوش مصنوعی در دانشگاه 
آزاد البرز صورت گرفته که آخرین آن مدرســته تابســتانه هوش مصنوعی بود.
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی البرز در ادامه به برگزاری رویداد عصر امید توسط این 
دانشگاه اشاره و خاطرنشان کرد: این رویداد در قالب ۱۵ کمیته های تخصصی و 
۲۰۰ غرفه تخصصی در حوزه هوش مصنوعی برگزار خواهد شــد. تاکنون ۳۸۵ 
چکیده مقاله و از این تعداد ۲۸۰ مقاله اصلی دریافت شده که ۹۱ مقاله پذیرش 

و ۷۵ مقاله در حال نهایی شدن و ۵۴ مقاله هم رد شده است.
کلانتری ادامه داد: شرکت هایی که در این همایش علمی شرکت کنند می توانند 
با بخش های مختلف اســتان از جمله صنایع ارتباط برقرار کرده و تحول آفرین 
باشند.وی در خصوص اهداف برگزاری این همایش و رویداد هم گفت: خروجی 
این همایش چند مورد اصلی است. اولا با کمک مجموعه استانداری البرز، کمیته 
هم آفرینی البرز هوشمند می تواند ســال های سال ادامه داشته باشد تا استان 
را در حوزه هوشــمند سازی تقویت کند. دومین نکته پیگیری تدوین نقشه راه 
هوشمند سازی و بحث فراجهانی کردن استان است که بعد از این همایش دنبال 
خواهد شــد. این مسئول تصریح کرد: از دیگر اهداف و خروجی های این رویداد 
می توان به پیگیری شبکه هوشمند سازی رسانه ای استان، ایجاد صندوق نوآوری 
و شکوفایی هوش مصنوعی با کمک معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری، 
ایجاد مرکز مطالعات و تحقیقات هوش مصنوعی و ایجاد شــهر هوشمند اشاره 
کرد.در ادامه این نشســت علیرضا نیک روان رئیس دانشــکده هوش مصنوعی 
دانشــگاه آزاد البرز هم با بیان اینکه از هوش مصنوعی به عنوان انقلاب صنعتی 
دوم یاد می شود؛ گفت: هدف از برگزاری این رویداد با محوریت هوش مصنوعی 
فرهنگ ســازی و آشــنایی بخش های مختلف کشــور با هوش مصنوعی است 
بنابراین ســعی کردیم در این رویداد همه شرکت های دانش بنیان از کل ایران 
را که در زمینه هوش مصنوعی فعال هســتند دعوت کنیم تا استان البرز هم از 

توانمندی های آنان بهره مند شود.

حلمسائلوبحرانهایاجتماعیباحکمرانیمردمی
هم اندیشــی هیات های مذهبی بانوان منطقه ۱۴ به نمایندگی از ۲ هزار هیئت 
دارالمومنین تهران با حضور قاســمپور عضو کمیسیون فرهنگی مجلس شورای 
اســلامی و شمس احسان عضوشورای اسلامی شــهر تهران و با تاکید بر تقویت 
عنصرهای هویت بخش تا تسهیل فضا برای گفتمان انقلاب و لزوم جهاد تبیین 
برگزار شــد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه ۱۴، فاطمه قاسمپور عضو 
کمیسیون فرهنگی مجلس شــورای اسلامی در جمع بانوان هیئت های مذهبی 
دارالمومنین تهران با اشاره به اهمیت تسهیلگری فضا برای حل مسائل اجتماعی 
گفت: البتهمسایل اجتماعی باید توسط گفتگو و آحاد مردم )حکمرانی مردمی( 
حل شود و این بین فرهنگســازی و توجه به آموزها و تقویت عنصرهای هویت 
بخش حائز اهمیت و اثر گذار ست. قاسمپور گفت: بحث زنان و خانواده برای ما 
بیش از پیش دارای اهمیت اســت و اقداماتی که در این بستر صورت می پذیرد 
برای حل مسائل مهم اجتماعی است، تلاش برای هنجارشکنی و نهادینه شدن 
ارزش ها درخانواده و بویژه نســل جدید نیازمنــد اقدامات فرهنگی و هماهنگی 

نهادهای متولی در کناراحکام سلب و سیستم اداری قانونمند است.

برگزاریآئیننامگذاریوپلاککوبی
خیابانشهدایمنا

همزمان با ســالگرد شــهدای منا و چهارمیــن روز از هفته دفــاع مقدس، نام 
خیابان رودکی شــمالی در منطقه ۲ به شهدای منا تغییر یافت.به گزارش روابط 
عمومی شــهرداری منطقه ۲، مهدی صالحی شهردار این منطقه در مراسم آئین 
نامگذاری و پلاک کوبی خیابان شهدای منا با بیان اینکه مزین کردن و نام گذاری 
کوچه ها، معابر و خیابان ها به نام شــهدا تلاش برای زنده نگه داشــتن نام و یاد 
شــهیدان است، گفت: در همین راستا شورای اسلامی شهر تهران این ضرورت را 
احساس کرد تا در شهر تهران یکی از معابر اصلی را به نام شهدای منا نامگذاری 
کند و شــهرداری منطقه نیــز در این زمینه تلاش کرد تا هرچه ســریع تر این 

نامگذاری به مرحله  اجرا برسد.

سلامت

تکنولوژی

شهری

رئیسمرکزملیهواوتغییراقلیمسازمانحفاظتمحیطزیستعنوانکرد

عدماسقاطخودروهایفرسوده،معضلاصلیدراجرایقانونهوایپاک

ســرویس رفت وآمد دانش آموزان به مدرســه 
تبدیل به دغدغه شــده است، خانواده ها میان 
هزینه های زیاد کیف و کتاب و لباس، حالا باید 
نگران سرویس مدرسه هم باشند، هزینه ای که 
گاهی نجومی هم می شود.به گزارش خبرآنلاین: 
دیگر برای مدرسه رفتن باید هفت خوان رستم 
را گذراند، در کنار گرانی قیمت لوازم التحریر، 
لبــاس، کیف، کفش، گرانــی عجیب و غریب 
رفــت و آمد بچه مدرســه ای هم حالا شــده 
ســوپر مشــکل خانواده ها، و خانواده هایی که 
مادر در کنار پدر برای تامین معیشت بالاخص 
درکلانشــهرها هر رو صبح ســرکار می روند 
کم نیســتند و مجبور هستند حتما سرویس 

مدارس را داشته باشند.
خانواده هایی که اگر حداقل ۲ تا ۳ بچه داشته 
باشــند به نظر می رســد باید عطای ســرکار 
رفتن شان را به لقایش ببخشند تا بچه ها را به 
مدرسه برسانند، اما با این حساب بقیه مخارج 

برای رفتن به مدرسه چه می شود؟
چنــدی پیش اعضای شــورای شــهر تهران 
افزایــش ۴۵ درصدی نرخ ســرویس مدارس 
در ســال تحصیلی جدید را تصویب کردند اما 
بررســی های اجمالی نشان می دهد که برخی 
از مــدارس قیمت های دلخواهی و نجومی را از 
والدین طلب می کننــد و برخی مجبورند زیر 
بار این هزینه بروند، برخی هم همچنان منتظر 
اقدام دولت و مشخص شدن قیمت واحد برای 
مسافت سرویس هستند. البته این موضوع در 
میان تذکرات شــفاهی نماینــدگان مردم در 
مجلس نیز قرار گرفته است. همچنان که علی 
جوکار رئیس کمیسیون شــوراها در مجلس 
گفت: »گرانــی عجیب ســرویس مدارس به 
دغدغه خانوارهای با چندین فرزند تبدیل شده 

و دولت باید به این موضوع ورود کند.«
 حقوق کارمندی 

با هزینه سرویس جور درنمی آید
کریم اکبری، ســاکن جوادیه در تهران است و 
مدرسه فرزندش در نازی آباد، بنابراین تامین 
سرویس مدرســه از اولویت های اوست: »نرخ 
سرویس مدارس براساس سامانه سپند، حتی 
برای مســافت های کوتاه ۵ یــا ۱۰ دقیقه ای، 
رقمی معادل ۷ تا ۹میلیون تومان اســت و هر 
چه مســیر طولانی تر شود، این ارقام هم بالاتر 
مــی رود و حتی بــه ۲۰ میلیــون تومان هم 
می رســد. پیمانکاران در این سامانه گزینش 
شــده اند و تعداد بچه ها هم تعریف شده است؛ 
یعنی همه چیز مرتب و منظم اســت اما فقط 
اعــداد و ارقامش با دخل و خرج ما نمی خواند 
در نتیجه مجبوریم ســرویس مدرســه ای را 
انتخاب کنیم که هم تعداد بیشتری دانش آموز 

را قبول می کند هم هزینه کمتری می گیرد.«
او می گوید: »علاوه بــر نگرانی و دغدغه هایی 
چــون امنیت بچه و ســلامت بــودن راننده 
سرویس و خودرو. .. مساله گران شدن سرویس 
و قیمت های بعضا نامتعارف آن فشار مضاعفی 

را بر دوش خانوادها تحمیل کرده است.«
خانــم طاهری،مــادری که تنها یــک فرزند 
مدرســه ای دارد می گوید: »مسیر منزل ما تا 
مدرسه پســرم ۳ کیلومتر بیشتر است، سال 
گذشــته ۷۰۰ هزار تومن پرداخت می کردم، 
الان بایــد ماهانــه یک میلیــون و ۴۰۰ هزار 
تومان جدا از هزینه هــای جانبی بپردازم ولی 
اگر بخواهم مدرســه عوض کنم به ناچار باید 

بیشتراز این مبلغ هم بدهم. مگر من با حقوق 
کارمندی چقدر درآمد دارم که تمام پس اندازم 

را صرف مدرسه و سرویس آن کنم؟«
مجبور می شویم با قیمت های من 

درآوردی مدرسه کنار بیاییم
پدری دیگــر که مجبور اســت هزینه گزافی 
برای دو دخترش متحمل شــود به خبرآنلاین 
می گوید: زمــان حال مانند گذشــته های ما 
نیســت تا ســر کوچه هم بچه ها می روند باید 
مراقب بود آن وقت ها ما کیلومترها راه میرفتیم 
تا به مدرسه برسیم یا هم کلاسی هایی داشتیم 
که با دوچرخــه می آمدند اما حــالا باید این 
حقوق کارمندی که کفــاف زندگی روزمره را 
هم نمی دهد هزینه ســنگین سرویس داد آن 
هم برای دو بچه که ماهانه یک میلیون و 6۰۰ 

هزار تومان می شود.
بابارضا، شــهروند دیگری است که فرزند خود 
را درمدرســه غیرانتفاعی ثبت نام کرده به از با 
گله از مدارس به خبرنگار ما می گوید: مدیران 
برخی مدارس از ســرویس مدارس و حتی از 
لبــاس قرم بچه ها هم برای خودشــان درآمد 
درســت کرده اند و هیچ نظارتی هم نمی شود 
و بعضا در مــدارس غیردولتــی این اختلاف 
قیمت هــا و موجــی از هزینه های بی جهت و 
اضافی راه افتاده اســت. دولــت قول داده بود 
که نظارت می کند اما خبری نشد و ما مجبور 
می شــویم بالاجبار به صورت قسط بندی شده 
این مبالغ گزاف و مــن درآوردی این مدارس 

را بدهیم. 
مــادر دیگری درهمین بــاره می گوید: هزینه 

سرویس مدرسه فرزندم برای ۹ ماه تحصیلی، 
۱6 میلیون تومان اعلام شده است. این هزینه، 
دســت کمی  از شهریه مدرســه ندارد امسال 
تصمیم گرفتیم با خرید قسطی ماشین بچه ها 
را به مدرسه ببریم تا بجای صرف هزینه گزاف 
ســرویس برای ما که ۳ فرزند داریم واقعا در 

تامین مخارج کم می آوریم.
از خودسری هزینه ها ناراحتیم

شورای شهر تهران حداقل مبلغ سرویس برای 
دانش آمــوزان ابتدایی پنــج میلیون و ۴۰۰ 
هزار تومان و حداکثــر ۲۱میلیون تومان، که 
این ارقام برای دانش آموزان مقطع متوســطه 
از شــش میلیون و ۱۰۰هزار تومان تا حداکثر 
۲۳ میلیون تومان در نوسان است، را تصویب 

کرده است.
اصغرپور یک پیمانکار با سابقه سرویس مدرسه 
در غرب تهران اســت که گلایه از عدم نظارت 
بر قیمت ها دارد و مدعی اســت که هیچ نرخ 
مصوبی به آنها اعلام نشــده و می گوید: »بعد 
از کرونا با باز شــدن مدارس دغدغه خانواده ها 
و هم پیمانکاران بیشــتر شــد چون هیچ نرخ 
مصوبی داده نشــده تا قبل از این شورای شهر 
نرخ نامه ای را تصویب می کرد براساس مسافت 
و همــه چیز هم بــرای خانواده هــا و هم ما 

مشخص و شفاف بود. 
متاســفانه ایــن عدم نــرخ اعلامــی از طرف 
تصمیم گیران شهری باعث سودجویی در این 
مورد شده و هرمدرســه ای هم به دلخواه خود 
دراین شرایط سخت معیشت قیمت می گذارد. 
بسیاری از والدین از نحوه محاسبه این هزینه 

براســاس طول مسافت منزل تا مدرسه فرزند 
خود به شدت گلایه مندند.«

او ادامه می دهد: »مهم ترین نکته این است که 
باید براساس مســافت و پایه ای قیمت گذاری 
شود. ۴۵ درصد اعلام کردند گران شده خوب 
برچه اســاس و پایه ای؟ مثلا ســال گذشته از 
یــک دانش آموز مبلغ ۵ میلیون و پانصد هزار 
تومان برای یکسال تحصیلی ما می گرفتیم الان 
۴۵ درصد باید گران کنم باز برچه اساســی؟ 

خانواده هایی هستند که ۳ تا فرزند دارند.«
هم ما و هم والدین از این خودسری قیمت ها 
بســیار ناراحت هستیم، متاســفانه این عدم 
نظارت از ســوی دولت باعث شــده تا دودش 
به چشــم والدین که زیر بار کلی از هزینه های 
مدارس کمرشــان خم شده برود و چه بسا که 
چاره ای هم ندارند و مجبور می شــوند که این 

هزینه های گزاف را پرداحت کنند.«
او در پاســخ به خبرآنلاین مبنی بر اینکه شما 
چطور قیمت داده ایــد؟ می گوید: »۳۴ درصد 

اضافه کرده است.«
او ادامه می دهد: »یکــی از مدارس برای یک 
مســافت کوتاه ۱۱میلیون از والدین خواسته، 
ســوال من این اســت که پس کــف قیمتی 
که شــورای شــهر تعیین می کند و برای یک 
دانش آموز مقطع متوســطه باید شش میلیون 
و ۱۰۰هــزار تومان باشــد شــامل حال کدام 

خانواده ها می شود؟«
وعده شیرین تاکسی های اینترنتی 

کام والدین را تلخ تر کرد
در سایر شهرها نیز تقریبا همین اوضاع حاکم 

است و استفاده از سرویس مدرسه سهم قابل 
توجهی از درآمد خانواده ها را می بلعد تا مخارج 
مربــوط به حمل ونقل در کنار همه خرج های 
ریز و درشــت یک دانش آموز، تحصیل را به 
یکی از گران ترین اقلام در سبد خانوار تبدیل 
کند.اما در این میان برخی شرکت ها از قیمت 
ارزان تر ۳۰ درصدی برای ســرویس دهی خبر 
دادنــد، در بررســی های میدانــی خبرآنلاین 
مشخص شد این تاکسی های اینترنتی هزینه 
خــود را دریافت می کنند و بــدون هیچ گونه 

اطلاع رسانی!
در همین بــاره مادری که صاحــب ۳ فرزند 
هست می گوید: »با خوشحالی تماس گرفتم به 
تاکسی های اینترنتی اول فکر کردم مبلغ چهار 
میلیون و پانصد برای مسافت ۳ کیلومتری در 
نظــر گرفتند در حالی که نصف دیگر آن را در 
نیمه دوم سال می خواستند یعنی حتی بیشتر 
از آن مبلغی شــد که می خواســتم به مدرسه 
بدهم. در واقع متوجه شدم آنها هم ماهی گیری 

از آب گل آلود می کنند.«
از ســوی دیگر موضوع امنیت و تفاوت آن با 
الان جامعه که هیچ پــدر و مادری نمی تواند 
فرزندش را حتی به یک خیابان آنطرف تر تنها 
بفرستد و مدام باید مراقب جگر گوشه خودش 
باشــد اهمیت داشتن یک ســرویس مناسب 
را دو چنــدان می کند، حــالا گرانی عجیب 
سرویس مدارس به دغدغه خانوارهای با چند 
فرزند تبدیل شــده و دولت باید ضمن تعیین 
قیمت منطقی برای حمل و نقل دانش آموزان 

چاره کند.

رئیس مرکز ملی هوا و تغییراقلیم ســازمان حفاظت محیط زیســت اظهار کرد: 
عدم اسقاط خودروهای فرســوده یکی از معضلات اصلی در مسیر اجرای قانون 
هوای پاک است.به گزارش ایسنا داریوش گلعلیزاده در کارگروه ملی آلودگی هوا 
که امروز در سازمان حفاظت محیط زیست برگزار شد، با تاکید بر اینکه مصرف 
بی رویه گاز در کشــور یکی از علت های اصلی افزایش اکسیدهای نیتروژن است، 
اظهارکرد: ترکیبات فرّار و اکســیدهای نیتروژن با طرح »کهاب« و معاینه فنی 

قابل کنترل هستند.
وی ضمن بیــان اینکه تعداد روزهای آلوده هوا نمی تواند معیار مناســبی برای 
تشــخیص عملکرد دستگاه ها باشد، ادامه داد: کیفیت هوا و تعداد روزهای دارای 
هوای آلوده تابع شــرایط جوی است. ما باید برای بررسی عملکرد، غلظت انتشار 
را بســنجیم و زمانی که بتوانیم غلظت انتشــار را کاهش دهیم یعنی قدم رو به 
جلویی برداشــته ایم.رئیس مرکز ملی هوا و تغییر اقلیم سازمان حفاظت محیط 
زیست اضافه کرد: در بودجه سال ۱۴۰۲، ۸۴۰ میلیارد تومان برای قانون هوای 
پاک اختصاص داده شد و ما توانستیم رد پای خوبی در قانون بودجه بگذاریم تا 
در ســال های بعد هم افزایش پیدا کند. برای اجرای 6۲ حکم احصا شده، ۱۰۷ 
هزار میلیارد تومان و سه میلیارد دلار برآورد هزینه شده بود که به سازمان برنامه 

و بودجه ابلاغ شده است.
وی با تاکید بر اینکه در نظر گرفته شــدن ستونی برای اجرای قانون هوای پاک 
برای نخســتین بار در بودجه سال ۱۴۰۲ اتفاق افتاده است، گفت: مبلغی هم از 
محل ماده ۱۲ که برای صرفه جویی در مصرف سوخت است برای توسعه حمل و 
نقل عمومی پیش بینی شده است.گلعلیزاده با اشاره بر اجرای طرح »کهاب« گفت: 
وزارت نفت قرار بود که تا پایان سال ۱۴۰۱ این طرح را در ۲۰۰ جایگاه اجرا مند 
اما بررسی های ما نشان می دهد که در حال حاضر تنها در ۱۱۰ جایگاه کشور این 
طرح در حال اجرا است.رئیس مرکز ملی هوا و تغییراقلیم سازمان حفاظت محیط 
زیســت تصریح کرد: توسعه وسایل حمل و نقل عمومی به میزان ۱۰.۹ درصد بر 
افزایش کیفیت هوا تاثیر داشــته است اما متاسفانه عملکرد کشور در این زمینه 
در سال های گذشته ضعیف بود این در حالیست که سال گذشته با ورود وزارت 

کشور شاهد اتفاقات خوبی در توسعه حمل و نقل عمومی بودیم.
گلعلیزاده ادامه داد: عدم اســقاط خودروهای فرسوده یکی از معضلات اصلی در 
جهت اجرای قانون هوای پاک اســت. در سال گذشته کمتر از ۲۵ هزار خودرو 
اسقاط شدند این در حالیست که یک میلیون خودرو پلاک گذاری شدند که این 
موضوع بســیار نگران کننده است.وی افزود: به لحاظ اثربخشی، گزارش عملکرد 
دستگاه ها به این صورت بود که سازمان ملی استاندارد ۱6 تکلیف داشت که ۱۲ 
تکلیف خود را کامل و چهار تکلیف را به خوبی انجام داده بود. در این راستا وزارت 
کشور هشت برنامه داشت که از این میان پنج برنامه را به طور ضعیف، یک برنامه 
را در حد متوســط، یک برنامه را به طور کامل و یک برنامه را به خوبی انجام داده 
بود.رئیس مرکز ملی هوا و تغییر اقلیم سازمان حفاظت محیط زیست اضافه کرد: 
وزارت نیرو نیز از میان پنج برنامه ای که بر عهده داشت، دو مورد را ضعیف، یک 
مورد را متوسط و یک مورد را به طور کامل به سرانجام رساند.گلعلیزاده در پایان 
تصریح کرد: سازمان محیط زیست که یک نهاد نظارتی محسوب می شود نیز ۱۹ 
برنامه در راســتای تحقق قانون هوای پاک بر عهده داشــت که از این میان ۱6 
برنامه به طور کامل و یک برنامه به خوبی و دو برنامه به صورت ضعیف انجام شد. 

بهبود این عملکرد در گرو تامین منابع مالی است.
قصور دستگاه ها در اجرای تکالیف قانون هوای پاک

 مشهود است
رئیس ســازمان حفاظت محیط زیست با تاکید بر اینکه اجرای قانون هوای پاک 
به جلســات تخصصی نیاز دارد، گفت: ســازمان محیط زیست با هرگونه قصور 
دستگاه ها برخورد می کند.به گزارش ایسنا، علی سلاجقه دیروز در کارگروه ملی 
آلودگی هوا با تاکید بر اینکه دیگر آلودگی هوا برای هیچکس شوخی بردار نیست، 
اظهار کرد: مردم به برگزاری جلســه و کارگروه راضی نمی شوند و از دستگاه ها 

انتظار عمــل دارند.وی با تاکید بر اینکه اگر دســتگاهی کاهش آلاینده ها را به 
عنوان وظیفه اصلی خود نبیند و برای دســتیابی به این هدف تلاش نکند، باید 
به مردم پاسخگو باشد، گفت: سوء عملکرد دستگاه ها در جهت قانون هوای پاک 
منجر به مرگ افراد می شــود، لذا ما به عنوان ســازمان حفاظت محیط زیست 
در قبــال وظیفه ای که در برابــر مردم داریم به هیج وجه کوتاه نمی آییم و با هر 
کوتاهی برخورد می کنیم.ســلاجقه ادامه داد: قصور دستگاه ها در اجرای تکالیف 
قانون هوای پاک برای ما مشهود است و این روند باید اصلاح شود تا این جلسه 

خروجی خوبی داشته باشد.
وی تاکیــد کرد: باید با همکاری در جهت حل مشــکلات به وظایف خود عمل 
کنیم و تکالیف خود را به خوبی انجام دهیم.معاون رئیس جمهوری با بیان اینکه 

کشور با مشــکلات جدی روبرو است، گفت: ما در معرض تغییر اقلیم هستیم و 
پاییز امسال شــاید تنها تا حد کمی بارندگی مناسب تر از سال قبل داشته باشد 
اما برای زمســتان وضعیت مناسبی به لحاظ بارندگی پیش بینی نمی شود.رئیس 
سازمان حفاظت محیط زیست ادامه داد: بسیاری از مناطق کشور به طور کامل به 

چشمه های گرد و غبار تبدیل شده اند.
در بسیاری از مناطق کارخانه ها غیرقابل شمارش هستند که ریزگردها و آلودگی 
آن ها به سمت تهران است و وضعیت بسیار نامناسبی را برای ما رقم می زنند.وی 
افزود: در برخورد با واحدهای آلاینده برخی مواقع از دیدگاه نظارتی و گاهی نیز 
به صورت میدانی ورود می کنیم اما در تمام موارد می توان ادعا کرد که در کشور 

رویکرد ما مثبت است.

هزینههایتحصیلدانشآموزانگرانترمیشود

ترمز بریدن هزینه سرویس مدارس

آگهيموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیف
وضعیتثبتيواراضيوساختمانهايفاقدسندرسمي

برابــر رای شــماره  ۲۲۴6 -۱۴۰۲/۰6/۰۷   هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي و ســاختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان ماکو  
تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت، لذا مشخصات متقاضي و 
ملک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهي 
 می شود در صورتیکه اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضي داشته 
باشند  می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک شهرستان ماکو تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 

تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم نمایند.
۱-آقای یوسف محمد روشنی به شناسنامه شماره  ۱۷۴  کدملي ۲۸۳۰6۵۳۱۲۲   صادره 
ماکو  فرزند تقی  در ۴۷۳۸- ســهم مشــاع از   ۱۳۸۷۰  سهم ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت ششــدانگ ۱۳۸۷۰ مترمربع بشماره  ۱۵۹6-فرعی از-۱۰-اصلي 
واقع در آذربایجان غربي بخش حوزه ثبت ملک ماکو از نسق زراعی علی محمدزاده پره 

خودکی کلاسه -۱۴۰۲-۲۸۹
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/05     تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/22 

بهنام تارویردی زاده-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ماکو
از طرف اسماعیلی

شناسه آگهی: 1571581

این آگهی از طریق سامانه به شماره شناسه  1571581  ثبت گردیده است.

آگهيموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیین
تکلیفوضعیتثبتيواراضيوساختمانهايفاقدسندرسمي

برابر رای شــماره ۲۲۷۳ -۱۴۰۲/۰6/۰۸ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي و ســاختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان ماکو 
تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت، لذا مشخصات متقاضي و 
ملک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵روز آگهي 
مي شود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک شهرستان ماکو تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 

تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم نمایند.
۱- آقای امید محمدپور به شناسنامه شماره ۴6۸ کدملي ۲۸۳۰۸6۱۳۴۵ صادره ماکو 
فرزند صفرعلی در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت ۳۲۷۹۹/۲۹ مترمربع 
قسمتی از شماره- فرعی از- ۱۵-اصلي واقع در آذربایجان غربي بخش حوزه ثبت ملک 

ماکو از نسق زراعی نصراله و عزیزاله شکورزاده کلاسه -۱۴۰۲-6۷۴
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/06/22 
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/05 

این آگهی از طریق سامانه ثبت شده است.

بهنام تارویردی زادهشناسه: 1567618
 رئیس اداره ثبت شهرستان ماکو

»استفاده درست از نیروی برق نشانه فرهنگ والای  افراد جامعه است«

آگهی مناقصه عمومی یک مرحله ای - نوبت اول

میزان سپرده شرکت در مناقصه )ریال(موضوع مناقصهشماره مناقصهردیف

17-1402/6خ1
 واگذاری و اجاره سرویس ایاب و ذهاب با خودروهای سواری و وانت دو کابین 

1.270.000.000در مأموریت های درون و برون شرکتی نیروگاه شهید رجایی

شرکت مدیریت تولید برق شهیدرجائی 
)سهامی خاص(

1- نام مناقصه گزار: شرکت مدیریت تولید برق شهیدرجایی- سهامی خاص )نیروگاه شهیدرجایی(
2- موضوع مناقصه:

3- محل دریافت اسناد مناقصه: کیلومتر ۲۵ اتوبان قزوین–کرج، امور قراردادها و توسعه 
بازار، اداره قراردادها، تلفن ۳-۸۸۷۹66۸۱-۰۲۱ و ۳۳۵6۲۳۱۱-۰۲۸– داخلی 6۰۷۳.

4- سپرده شــرکت در مناقصه: به شــرح مبلغ جدول فوق الذکر بصورت ارائه یک فقره 
ضمانت نامه بانکی یا واریز وجه به حســاب جام 6۸۰۴۴66۱۸۸ بانک ملت شعبه اسدآبادی 

قزوین )باجه نیروگاه با کد شعبه ۲۱۰۹/۷ به نام مناقصه گزار(.
5- تاریخ فروش اسناد مناقصه: شش روز کاری از تاریخ آخرین چاپ نوبت دوم آگهی.

6- تاریخ تحویل اسناد مناقصه به دبیرخانه نیروگاه: تا ساعت ۱۵ عصر روز پنج شنبه 
مورخ 1402/07/27.

7- مبلغ فروش اســناد مناقصه: مبلغ 1.090.000 ریال با احتساب ۹% ارزش افزوده به 
صورت واریز وجه به حســاب جام 6804466188 بانک ملت شعبه اسدآبادی قزوین )باجه 

نیروگاه با کد شعبه ۲۱۰۹/۷( به نام مناقصه گزار.
8- زمان و محل قرائت پیشــنهادات مناقصه: زمان بازگشــائی پاکات روز شنبه مورخ 
1402/07/29 رأس ساعت 10 صبح در محل مناقصه گزار انجام خواهد شد و حضور نماینده 

هر پیشنهاد دهنده )دو نفر( با ارائه معرفی نامه کتبی در محل جلسه بلامانع  می باشد.
- این آگهی را  می توانید در سایت اینترنتی ذیل مشاهده کنید. 

http://iets.mporg.ir :سایت ملی اطلاع رسانی  
http://tender.tpph.ir :سایت شرکت مادر تخصصی تولید نیروی برق حرارتی  

http://www.rpgm.ir :سایت نیروگاه شهید رجایی 

روابط عمومی شرکت مدیریت تولید برق شهیدرجائی
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/05   تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/08


